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To: @minvws.nl]
From: )

Sent: Thur 7/16/2020 6:18:26 AM

Subject: RE: Notitie stand van zaken COVID19 voedselindustrie

Received: Thur 7/16/2020 6:18:26 AM

Ok

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

Datum: donderdag 16 jul. 2020 8:05 AM

Aan:NAR) ERED invws ol
Onderwerp: RE: Notitie stand van zaken COVID19 voedselindustrie

er zijn een paar regels over de slachthuizen opgenomen in de notitie. De conclusie verbaasde me wel en wa

tegenovergestelde van wat ik verwacht had. Maar er is daarmee wel een antwoord gegeven op de vraag van

Ik wist overigens niet dat ze die vraag aan fEFEIhad gesteld.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INET) EEN insol

Datum: woensdag 15 jul. 2020 10:01 PM

Aan: IREAETSNN)<SKETINGi virvws o>
Onderwerp: FW: Notitie stand van zaken COVID19 voedselindustrie

Hi

Moeten we deze vraag ook nog aan rivin stellen om mee te nemen in ventilatie advies?

Ofheb je andere lijn lopen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[ESET-BEREDEN0 minvws o>
Datum: maandag 13 jul. 2020 12:23 AM

Aan: 1.

)

minvws.n : ) Z

Onderwerp: FW: Notitie stand van zaken COVID19 voedselindustrie

Hoi NE
Je bent mijn laatste mail voor mijn vakantie!

@minvws.nl>

Zie hier mail over koele cellen met rapportje dat ik je van de week ook zond.

Ben benieuwd naar jouw mening,
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Mogelijk kan je dit ook bij stuk ventilatie meenemen?

EE

| 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

Q@ 5.1.2e (secretarizat: [J EXER |

Ey) PI @ minvws.nl |

var:IEEE
Verzonden: maandag 13 juli 2020 00:20

.nl>; @rivm.nl' <BERFFIEEEN @ rivm.nl>;

@rivm.nl>; BEES @rivm.nl>

Onderwerp: FW: Notitie stand van zaken COVID19 voedselindustrie

Dank voor de nota. Op de drempel van mijn vakantie een reactie! Ik zal deze reactie overigens ook doorzetten naariadAfgelopen
week sprak ik hem en hij gaf aan jouw notitie niet te kennen, dat is natuurlijk jammer. lvm de discussie over ventilatie, maar ook de

discussie over de koele cellen in het algemeen lijkt het me goed dat hij op de hoogte is. Temeer omdat ik het gevoel heb nog niet

helemaal een antwoord te hebben op onze vraag en bovendien op basis van je stuk (en de ontwikkelingen bij de slachthuizen) zich

een tweede vraag voordoet.

lk heb voor de zekerheid nog even mijn vraag toegevoegd. Een hele mail, maar feitelijk was deze:

eo Wat het effect is van koele ruimtes op (de overdracht van) het COVID-19 virus in het algemeen en bij de slachterijen waar

besmettingen zijn geconstateerd in het bijzonder? Wat is de rol van andere specifieke omstandigheden in slachterijen zoals

wachtrijen, het hard moeten praten, en hygienesluizen bij deze besmettingen?

eo Overzicht van die gegevens die al beschikbaar zijn en overzicht van welke gegevens die het RIVM zelf zal moeten

verzamelen en op welke manier.

In jouw stuk is denk ik voldaan aan het laatste via het overzicht, zij het dat deze door alle ontwikkelingen al weer achterhaald is.

Maar dat is logisch.

Ten aanzien van de eerste vraag blijft bij mij staan, dat ik nog steeds het gevoel heb dat we er niet zijn. Jullie geven zelf aan dat er

kennishiaten zijn.

Mijn vraag zou dan zijn:
+ welke onderzoeken kunnen jullie zelf doen om de kennishiaten in te vullen

+ welke onderzoeken moeten jullie samen met anderen doen of uitbesteden aan anderen

+ welke kennishiaten zijn op dit moment niet in te vullen en waarom niet (bv onderzoek niet haalbaar op korte termijn, te

kostbaar etc).
« eventueel ook: of dit past binnen hun huidige budget en zo nee, hoeveel budget er nodig is.

+ En op welke termijn kan dit?

Een andere vraag die opgekomen is: Is de vraag naar asymptomatische besmetting misschien niet naast de vraag over de koude

ruimtes en de omstandigheden van de arbeidsmigranten ook belangrijk.
We zijn obv laatste OMT advies natuurlijk daarover met jullie in gesprek (wat kunnen we doen om quarantaine te verkorten),
maar ik denk dat er nader onderzoek bij deze groep best interessant is. Of blijkt toch echt wel vaak dat het toch wel om weinig
en lichte klachten gaat.

Kortom: goed om verder van ged wisselen.

Zou je dat in eerste instantie met illen doen?

Ik ben er over twee weken weer.
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Ik denk wel dat we enige urgentie aan dit onderzoek moeten geven zodat we mogelijk wat meer weten voor einde van de

vakantie.

Hoop dat jullie hetzelfde erin zitten!

=:

2e|
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@

5

| (secretariaat: 5.1.2e |

minvws.nl |

@minvws.nl>

@minvws.nl>; @ minvws.nl>;

@rivm.nl>; x. @rivm.nl>

Onderwerp: Notitie stand van zaken COVID19 voedselindustrie

Excuus voor de lichte vertraging. Hierbij de stand van zaken inzake COVID19 in de voedselindustrie.

Voor vragen en/of toelichting ben ik bereikbaar op 5.1.2e

Vriendelijke groet/ Kind regards
5.1.2e512|

5.1.2e

Nationaal Instituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM)

5.1.2e¢

National Institutefor Public Health and the Environment (RIVM)

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven, Nederland

REAntonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721MA Bilthoven (The Netherlands) |
NC a 2 IEE.

Twitter: ervy, EEE

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor morgen begint vandaag
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to health and sustainability


